
Zápis č. 02/2018 
ze schůze komise pro výběr komisi pro zadání a  výběr nejvhodnějšího dodavatele rekonstrukce 

lodžií  výboru Společenství Španielova 1247-1253 (dále jen schůze), konané dne 31.05.2018 

PROGRAM 

Program : 
 

1. Zahájení schůze 
2. Rekonstrukce lodžií  

 
 
Přítomni za výbor:  pp Machačka, Mikulcová, Maxa, Hrk, Lagutinová  
Přítomni hosté - kontrolní komise:  p. Korál 
Přítomni hosté – vlastníci, zástupci vlastníků p. Hrdlička  
 
Schůze komise byla zahájena v 19,30  
 
K bodu 2. 
 
Hrk – kontakty na firmy, které prováděly nebo provádějí námi požadované práce, od členů komise nedošly. 
Mimo pana Hrdličky. Resp. byly nepoužitelné. Žádná stavební firma nemá projekt, podle kterého by se v našem 
domě mohly provést rekonstrukce lodžií.  
 
Podařilo se kontaktovat pana Ing. Břetislava Klímu, z firmy Weber, který přispěl řadou cenných rad ohledně 
formálních náležitostí, stavebních povolení atd. atd. – viz mailová komunikace.  
 
Lagutinová kontaktovala OBS a předala kontakty na domy, které v Řepích prováděly a provádějí rekonstrukce 
balkonů. Pánové Hrk a Maxa (v případě zájmu i s panem Hrdličkou) budou kontaktovat zástupce těchto domů. 
 
Se stavebními firmami se pokusí sejít i pp. Mikulcová a Machačka. 
 
S rekonstrukcemi lodžií bude muset být spojeno (mimo již uvedeného) 

- Oprava fasád strojoven 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Praze 07.06.2018 
Zapsala Lagutinová 
 


